

Title (en)  
SHOE.

Title (de)  
SCHUH.

Title (fr)  
CHAUSSURE.

Publication  
**EP 0466895 A1 19920122 (DE)**

Application  
**EP 91903852 A 19910211**

Priority  

- AT 29490 A 19900209
- AT 9100024 W 19910211

Abstract (en)  
[origin: WO9111930A1] A shoe, in particular a sports shoe and/or street shoe, comprises a shell (1) consisting of an outer sole (4), an insole (3) and a shaft (2) which may be lined and which is bent over a rod. Inside the shoe, the insole (3) is essentially flat and has at least one locking recess (6) or one locking projection (7) which is releasably connected to a coupling element (9, 10) of a foot bed (8) with a heel elevation.

Abstract (fr)  
Chaussure, en particulier chaussure de sport et/ou chaussure de ville comportant une enveloppe (1) formée d'une semelle extérieure (4), d'une seconde semelle (3) et d'une tige (2) éventuellement doublée, montée par l'intermédiaire d'une baguette, caractérisée en ce que la seconde semelle (3) est réalisée sensiblement plane à l'intérieur de la chaussure et présente au moins un évidement d'immobilisation (6) et, éventuellement une saillie d'immobilisation (7), lié(s) de façon amovible à une pièce d'accouplement (9, 10) d'un support de pied (8) présentant un talon surélevé.

IPC 1-7  
**A43B 13/40; A43B 17/18**

IPC 8 full level  
**A43B 13/40** (2006.01); **A43B 17/00** (2006.01); **A43B 17/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A43B 17/18** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9111930A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9111930 A1 19910822**; AT 397028 B 19940125; AT A29490 A 19930615; AT E112939 T1 19941115; CA 2050932 A1 19910810;  
DE 59103269 D1 19941124; EP 0466895 A1 19920122; EP 0466895 B1 19941019; JP H04505408 A 19920924

DOCDB simple family (application)  
**AT 9100024 W 19910211**; AT 29490 A 19900209; AT 91903852 T 19910211; CA 2050932 A 19910211; DE 59103269 T 19910211;  
EP 91903852 A 19910211; JP 50393391 A 19910211